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ZÁPISNICA č. 9/2021 

zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU zo dňa 30.11.2021  
_____________________________________________________________________________ 
                                               RZ  14246/2021 

 
Prítomní:   podľa pozvánky   
 
Čas rokovania:  9.00 hod. – 11.15 hod. 
    
Program zasadnutia:  

1.  Úvod a kontrola rozhodnutí 

2.  Informácie z vyšších grémií a úsekov 

3.  Aktuálne úlohy 

4.  Informácie z ústavov a pracovísk 

5.  Rôzne 

6.  Záver 

 

Predložené materiály: 

Na zasadnutie neboli predložené žiadne materiály. 

 

K BODU 1  ÚVOD A KONTROLA ROZHODNUTÍ 

Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. Na zasadnutí privítal 
prítomných vedúcich zamestnancov fakulty a následne ich oboznámil s programom zasadnutia.  

K BODU 2  INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ A ÚSEKOV  

 
Prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. (dekan fakulty): 

 informoval o aktuálnej epidemiologickej situácii v súvislosti s COVID-19 a prijatých opatreniach 
ohľadne vstupu zamestnancov fakulty na pracovisko, 

 informoval o odmene pre zamestnancov vo výške 100,- Eur/zamestnanec, ktorá bude zaslaná z 
MŠVVaŠ SR a bude vyplatená ako samostatná čiastka vo výplate, 

 informoval o upravenom harmonograme vytvárania Vnútorného systému kvality STU, 
 v mene docenta Naďa, predsedu AS MTF STU informoval, že dňa 1.12.2021 o 10.00 hodine sa 

uskutoční zasadnutie AS MTF STU. 

 
Prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD. (prodekan fakulty): 

 informoval o programe Kolégia rektora STU, ktorého sa zúčastnil dňa 29.11.2021, 

 upozornil na dve dôležité témy rokovania, pričom ako prvú tému prezentoval metodiku časti  rozpisu 

dotácie (časť excelentný výskum), ktorú predniesol zástupca MŠVVaŠ SR,  

 v druhej téme rezonovalo hodnotenie pracovísk, zdôraznil, že za každú oblasť sa budú predkladať 

výstupy za každého zamestnanca za podmienky zohľadnenia zodpovednosti a reprezentatívnosti, 

ktoré bude hodnotiť tzv. „panel odborníkov“ , ktorý bude zastúpený z odborníkov od nás ako aj zo 

zahraničia, 

 uviedol, že riaditeľ CVTI oznámil, že disponuje informáciou ohľadne neoprávneného používania 

softvéru ANSYS, 

 oznámil, že Vedenie STU schválilo nákup  systému Writefull. 

 

Prof. Ing. Peter Šugár, CSc. (prodekan fakulty): 

 informoval, že APVV vyhlásila verejnú výzvu na podávanie žiadostí na riešenie spoločných projektov 
výskumu a vývoja podporujúcich spoluprácu medzi organizáciami v Slovenskej republike a v Českej 

republike. Dátum vyhlásenie výzvy je 4. 10. 2021 a dátum ukončenia výzvy je 6. 12. 2021.  
 uviedol, že na Oddelení projektov EŠIF sa pripravuje priebežná správa k riešeniu kapacitných 

projektov, 
 informoval o programe Vedeckej rady MTF STU, ktorá sa uskutoční dňa 2.12.2021. 
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Doc. Ing. Roman Čička, PhD. (prodekan fakulty): 

 oboznámil prítomných s aktuálnym režimom práce doktorandov (možnosť individuálneho štúdia,  po 
súhlase školiteľa a riaditeľa ústavu), 

 informoval o rozpise hospitácií, ktoré preveril v Akademickom informačnom systéme a poukázal na 
dôležitosť vykonávania hospitácií pre skvalitnenie  výučbového procesu, 

 uviedol, že je vypracovaný podrobnejší manuál ohľadne možnosti rezervovania si konzultácií v AIS, 

 poukázal na činnosti, ktoré sú vykonávané v zosúlaďovaní študijných programov s akreditačnými 
štandardami, 

 uviedol, že v januári 2022 bude prebiehať kurz MATLAB-u pre zamestnancov fakulty (spolu 20 
hodín), 

 poukázal na skutočnosť, že najneskôr dňa 20.12.2021 je potrebné, aby skúšajúci vypísali termíny 
skúšok v AIS. 

 
Doc. Ing. Kristína Gerulová, PhD. (prodekanka fakulty): 

 informovala o Dni otvorených dverí, ktorý sa uskutoční dňa 8.2.2022 online formou, 
 uviedla, že sa dokončujú videá na propagáciu štúdia na fakulte, 
 požiadala  riaditeľov ústavov, aby oslovili svojich kolegov ohľadom zapojenia sa do diskusií 

k pripravovanej Novele zákona o vysokých školách.  
 
Prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. (v zastúpení tajomníčky fakulty): 

 požiadal o dodržanie požiadavky na priebežné predkladanie podkladov na Ekonomické oddelenie, 
 informoval o režime fungovania pokladne fakulty a skladu kancelárskych potrieb v najbližších 

týždňoch, 
 informoval o príprave verejného obstarávania na servis klimatizácií, 
 informoval o termíne porady k nákupnému dynamickému systému. 

 

K BODU 3  AKTUÁLNE ÚLOHY 
 
Ing. Cuninka, PhD. (vedúci ZPZV): 

 informoval o plánovanej prednáške z projektu ProSkill, 
 informoval o riešených projektoch Interreg (UVTE a CJHŠ), 
 uviedol, že Interreg Central Europe v rámci programu 2021-2027 otvoril prvú výzvu na predkladanie 

návrhov s orientačným rozpočtom 72 miliónov eur z EFRR. Výzva je určená pre organizácie z celej 
strednej Európy a zameraná na podporu nadnárodnej spolupráce pri riešení spoločných výziev 
našich regiónov a miest. Doplnil, že termín podania projektových návrhov je  3.2. 2022. 

 uviedol, že v oblasti mobilít ZPZV prijíma návrhy na uzatváranie Erasmus dohôd, 
 uviedol, že uvítal  zvýšený počet zahraničných návštev, ktoré našu fakultu navštívili  v poslednom 

období, 
 požiadal prítomných, aby zabezpečili správny postup pri žiadostiach o prijatie zahraničných hostí, 

všetky žiadosti musia byť doručené na ZPZV. 

 
K BODU 4   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 

 

Prof. Ing. Pavel Važan, PhD. (riaditeľ UIAM): 

 položil otázku ohľadne  termínu nákupu germicídnych žiaričov do učební fakulty. 

 

Ing. Peter Szabó, PhD. (riaditeľ UPIM): 

 informoval o priebehu a spôsobe zabezpečovania výučby a ostatných prác na UPIM. 

  

Doc. Ing. Ivan Buranský, PhD. (riaditeľ UVTE): 

 oznámil, že dňa 1.12.2021 navštívi Ústav výrobných technológií ohľadne natáčania príspevku RTVS, 

 poďakoval za  natáčanie podcastov na fakulte, 

 informoval, že dňa 3.12.2021 sa uskutoční porada UVTE, 

 informoval o priebežnom čerpaní dovoleniek zamestnancov UVTE, 

 spýtal sa, či sa v priebehu januára 2022 uskutoční evaluácia ústavov MTF STU. 

 
Doc. Ing. Róbert Riedlmajer, PhD. (riaditeľ UVPT): 

 informoval o zasadnutí Akademického senátu STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 29.11.2021,  
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 poďakoval Ing. Cuninkovi, PhD. za zorganizovanie webinára s potenciálnymi dodávateľmi IKT v 
spolupráci s OECD,  

 informoval o problémoch s verejným obstarávaním v rámci projektu Teaming,  
 uviedol, že sa veľmi priaznivo  rozbehla podnikateľská činnosť v spolupráci s HZDRI,  
 uviedol, že sa riešia všetky potrebné náležitosti príchodu zahraničného zamestnanca z Iránu,  
 informoval o online zasadnutí Legislatívnej komisie AS MTF STU, ktorá sa uskutočnila dňa 

29.11.2021. 
 
Prof. Ing. Čaplovič, PhD. (riaditeľ UMAT): 

 informoval o aktuálnom spôsobe práce na UMAT, 
 uviedol, že v rámci pracovného pobytu na UMAT prišiel prof. Pogrebniak z Ukrajiny, ktorý sa bude 

zaoberať predovšetkým riešením analýzy nanočastíc, 
 informoval o priebehu riešenia zmluvy o zapožičaní fúznych generátorov pre vytváranie povlakov 

vyvinutých na UMAT. 
 
Prof. Ing. Soldán, PhD. (riaditeľ UIBE): 

 uviedol, že do konca decembra budú menovaní predsedovia a členovia pracovných skupín Rady pre 
vnútorný systém kvality pre posúdenie podaných študijných programov a vyzval v tejto súvislosti 
riaditeľov ústavov a osoby zodpovedné za ŠP na súčinnosť, 

 informoval o webinári s názvom Ako vytvoriť, upraviť, schváliť študijný program. 
 
Mgr. Chmelíková, PhD. (vedúca CJHŠ): 

 informovala o aktuálnom režime práce zamestnancov CJHŠ, 
 uviedla, že na CJHŠ prebieha riešenie projektu Interreg. 

 

K BODU  5 RÔZNE  

 

Doc. Ing. Jozef Bílik, PhD. (predseda ZR MTF STU): 

 informoval o programe zasadnutia Zamestnaneckej rady MTF STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 

10.11.2021, 

 uviedol, že rokovali o rozdelení zostatku sociálneho fondu, z ktorého boli doposiaľ vyplácané žiadosti 

zamestnancov, 

 uviedol, že na zasadnutí bol prerokovaný Príkaz dekana na čerpanie dovolenky v roku 2022, 

 informoval o online zasadnutí výboru UOO STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 29.11.2021, 

 uviedol, že dňa 2.12.2021 sa uskutoční 3. kolo vyjednávania Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa, 

s tým súvisí následne aj príprava Kolektívnej zmluvy STU na rok 2022, 

 uviedol, že p. Ondek dostal mandát na podpísanie Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa vtedy, ak sa 

do nej podarí zapracovať navýšenie platov pre všetkých zamestnancov o 10 percent, 

 doplnil informáciu  dekana MTF STU, že odmena vo výške 100,- eur by mala byť vyplatená za každý 

úväzok zamestnanca, resp. za každý uzatvorený pracovný pomer.  

  

Ing. Marián Pavlík (za ŠČ AS MTF STU): 

 v mene študentov fakulty sa spýtal, či  môžu vstupovať na fakultu pri vypracúvaní svojich 

záverečných prác. 

 

K BODU  6 ZÁVER  

 

V závere zasadnutia sa dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. poďakoval prítomným členom KD MTF 
STU za účasť na zasadnutí a ukončil  zasadnutie Kolégia dekana MTF STU. 
 
 
Zapísala: 30. novembra 2021                    Overil: 2. decembra 2021 
 
 
 
 
.....................................      ...............................................  
Ing. Ivona Remenárová      prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.  
                                          dekan MTF STU 


